
«ԵՐԵՎԱՆԻ ՊԵՏԱԿԱՆ ՀԱՄԱԼՍԱՐԱՆ» ՀԻՄՆԱԴՐԱՄԻ  ՔԻՄԻԱՅԻ ՖԱԿՈՒԼՏԵՏԻ 

ԳԻՏԱԿԱՆ ԽՈՐՀՐԴԻ 2023 թ. ՆՈՅԵՄԲԵՐԻ 27-ի ՆԻՍՏԻ,  

ԹԻՎ 6 ԱՐՁԱՆԱԳՐՈՒԹՅՈՒՆ 

 

Օրակարգում 

1. Մագիստրոսական թեզերի և ավարտական աշխատանքների թեմաների 

քննարկում և հաստատում: 

2.  Ամբիոնների վարիչների հաղորդումը հետազոտական բաղադրիչ ունեցող 

առարկաների  աշխատանքների ընթացքի վերաբերյալ: 

3. Ծրագրերի ղեկավարների հաղորդումը առաջին կուրսեցիների հետ տարվող 

աշխատանքների մասին: 

4. Մագիստրոսական թեզերի ընթացքի վերաբերյալ ամբիոնի վարիչների 

հաշվետվությունը: 

5. Ընթացիկ հարցեր 

 

- Քիմիայի ֆակուլտետի հերթական 6-րդ նիստին, գիտխարհրդի անդամները հետ 

հանդիպեցին ԵՊՀ ռեկտոր Հ․ Հ․  Հովհաննիսյանի և ԵՊՀ գիտական խորհրդի 

քարտուղար Մ․ Հովհաննիսյան հետ 

Պրն Հովհաննիսյանը ներկայացրեց  հալսարանում կատարված բարեփոխումների, 

կանոնակարգերի փոփոխությունների, նոր հաջողությունների և ձեռքբերումների 

մասին, ինչպես նաև ֆակուլտետում կատարված ներդրումների մասին։   

1․  Այս պահին  ԵՊՀ-ում իրենց ուսումնառությունն են շարունակում Արցախից 

տարհանված մոտ 800 ուսանող։ ԵՊՀ ամենինչ արել է այդ ուսանողների խնդիրները 

հոգալու համար։  

2․  ԵՊՀ- կանոնակարգերի փոփոխության հետ պայմանավորված փոխվել է նաև 

դեկանների ընտրության կանոնակարգը,  բայց հաշվետվությունների կանոնակարգը 

մնացել է անփոփոխ։ 



3․  Registrar  առցանց  էլեկտրոնային համակարգի հնարավորությունները ընդլայնվել 

են։ Այժմ հնարավոր է ոչ միայն դիմումներ ներկայացնել,այլև հնարավոր է ստանալ 

տեղեկանքներ աշխատանքի վայրից, աշխատավարձի չափսի վերաբերյալ, այլև 

լրացնել արտասահմանյան բաժնի էլեկտրոնային հաշվետվությունները, գործուղման 

փաստաթղթերը՝ մեկնում - վերադարձ։ 

4․  Ֆակուլտետներում ավելացվելու է սմարթ գրատախտակների քանակը, որն ավելի 

կհեշտացնի և կորակավորի դասապրոցեսը։ 

5․  Ներկա դրությամբ ԵՊՀ-ում իրականացվում է շատ ծավալուն աշխատանքներ՝ 

ա/ աղբահանման գործընթաց 

բ/ սանհանգույցների, ջրագծերի ամբողջական վերանորոգում 

գ/  գրադարանային ֆոնդի համալրում, ամբողջական թարմացում և  էլեկտրոնային  

գրադարանի համալրում։ 

6․  Վերջին դժբախտ դեպքից հետո իրականացվում  է հակահրդեհային համակարգի 

ամբողջական վերազինում նորագույն տարբերակով։  Վերին դժբախտ դեպքը հուշեց, 

որ միայն կրակմարիչները բավական  չեն։  

7․  Համակարգիչներով վերազինվելու ծրագիրը։ 

ԵՊՀ  պատրաստվում է «Super computer »   ներդրման գործընթացին և արդեն որոշակի 

հաջողություններ են գրանցվում։ Նման համակարգիչ  տարածաշրջանի ոչմի 

համալսարանում չկա։ Սա մեզ նոր  հաջողություններ  և հնարավորություններ կբեր։ 

8, ԵՊՀ աշխատակիցների դեկտեմբեր ամսին կտրամադրվի 13-րդ աշխատավարձ և 

2024թ հունվարից 10%-ով կբարձրանա պրոֆեսորադասախոսական անձնակազմի 

աշխատավարձը։ 

9․  ԵՊՀ-ն նոր թափով վերանորոգումներ է սկսել նաև քիմիայի ֆակուլտետում։ Նման 

վերանորոգումներից հետո հնարավորությունները ավելի կլավանան։ 

Գիտխորհրդի անդամները  հարցեր ուղղեցին ԵՊՀ ռեկտոր Հ․ Հ․ Հովհաննիսյանին 

1․  Քիմ․ ֆակուլտետի դեկան Տ․ Վ․ Ղոչիկյան – խնդիր ունենք լսարանային ֆոնդի 

հետ կապված, որն ավելի է սրվում երբ սկսվում է հեռակա ուսուցման շրջանը։  



- Հ․ Հ․ Հովհաննիսյան,-Շուտով  լսարանային ֆոնդը նույնպես կդառնա 

ցանցային և Դուք հանգիստ կտեսնեք, թե որտեղ կա ազատ լսարան և կարող եք 

այդ դասը իրականացնել այլ ֆակուլտետում։ 

2․  Արթուր Նիգարյան – լսարանների և լաբորատորիաների վերանորոգման 

գործընթացներում նկատվում են ԻՍՍՕ ստանդարտներից շեղումներ, որոնք  կարելի 

վերացնել միանգամից, որպեսզի հետագայում խնդրներ չլինեն։ 

- Դուք Ձեր նկատառումները ամբողջացրեք, մենք հանդիպում կկազմակերպենք, 

որտեղ ներկա կլինի նաև անվտանգության գծով ինժեները, և շինարարական 

կազմակերպոււթյան ներկայացուցիչը և կքննարկենք առաջարկությունները։ 

 

 

 

 

Հանդիպումից հետո քիմիայի ֆակուլտետի գիտական խորհուրդը անցավ 

օրակարգին։ 16 անդամից ներկա էին 16-ը։ Գիտխորհրդի անդամները առաջարկեցին 

միավորել օրակարգի 1-ին և4-րդ, 2-րդ և 3-րդ հարցերը։ 

   

Օրակարգի առաջին հարց․  

1,Մագիստրոսական թեզերի և ավարտական աշխատանքների թեմաների քննարկում 

և հաստատում, մագիստրոսական թեզերի ընթացքի վերաբերյալ ամբիոնի վարիչների 

հաշվետվությունը:  

Ամբիոնի վարիչները նշեցին, որ մագիստրոսական և ավարտական աշխատանքների 

վերնագրերը քննարկվել են ամբիոններում։ Համապատասխան քաղվածքները 

ներկայացված են գրասենյակ։  Մագիստտրոսական թեզերը արդեն ավարտման 

փուլում են գտնվում։ Մագիստրոսական թեզերի պաշտպանությունը կայանալու է 

փետրվար ամսին։  

Գիտական խորհուրդը բաց քվեարկության հաստատեց ներկայացված վերնագրերը։ 



Երկրորդ հարց  

Ամբիոնների վարիչների հաղորդումը հետազոտական բաղադրիչ ունեցող 

առարկաների  աշխատանքների ընթացքի վերաբերյալ։ 

Հետազոտական բաղադրիչ ունեցող առարկաները իրականացվում է օրգանական 

քիմիայի,  անալիտիկ և անօրգանական քիմիայի ամբիոններում։  

Օրգանական քիմիայի ամբիոնում իրականացվում աշխատանքը առնձին 

աշխատանքային խմբերով հետևյալ թեմաններով ա/ օրգանական նյութերի սինթեզ, բ/ 

պոլիմերների կիրառումը սսդային արտադրություններում 

Անալիտիկ և անօրգանական քիմիայի ամբիոնում հետազոտական աշխատանքները 

կատարվում են 3 ուղղությամբ իրականացվում է կոնյակի, սուրճի և թեյի որակի և 

հատկությունների  ուսումնասիրություն։ 

3․  Ծրագրերի ղեկավարների հաղորդումը առաջին կուրսեցիների հետ տարվող 

աշխատանքների մասին 

Ծրագրի ղեկավար Լ․ Ս․ Գաբրիելյանը ներկայացրեց կատարված աշխատանքների 

վերաբերյալ  հաղորդումը։ 

—Այս տարի քիմիայի ֆակուլտետ են ընդունվել 12 ուսանող գնահատակների շեմը 

տատանվում է 17,25-38,25 և 1 ուսանող վճարովի։ Ուսանողների հետ սեպտեմբերի 1-

ից սկսած յուրաքանչյուր շաբաթ իրականացվել է մեկ հանդիպում, որի ընթացքում 

քննարկվել է առաջ եկած խնդիրները և հարցերը։  Ուսանողները ծանոթացել են իրենց 

իրավունքներին և պարտականություններին։ Ներկայացվել է նաև գնահատման 

կանոնակարգը։ Ուսանողների էլեկտրոնային հասցեներին ուղարկվել է նաև  

դասավանդվող առարկանների ցանկը և մասնագրերը։ Իրականացվում է 

մշտադիտարկում և հանդիպումները ուսանողների հետ շարունակվում են։ 

 

Գիտական  խո ր հ ր դ ի  ն ախագ ահ                                                  Տ ․ Վ․ Ղո չ ի կ յ ան  

Գիտական  խո ր հ ր դ ի  ք ար տո ւ ղ ար                                                 

Մ․ Ա․ Սամ վ ե լ յ ան  


